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Z á p i s  

ze 7. jednání výboru zdravotního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 
které se konalo dne 7. 10. 2013,  od 14.00  hod., v zasedací místnosti Karla Čapka – N2.903 

RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 
 
Přítomni: dle prezenční listiny   
Omluveni: MUDr. Tichý, Ing. Pačesný, p. Fialová DiS, MUDr. Fink, MUDr. Švábl, 

p. Řezníčková 
 
Program jednání: 
  1.  Zahájení  
  2.  Schválení programu, schválení hostů, volba ověřovatele zápisu  
  3.  Kontrola usnesení  
  4.  Situace ve zdravotnictví v Královéhradeckém kraji a ČR, úhradová vyhláška 2013, 

2014  
  5.  Různé  
  6.  Závěr  
 
 
K bodu 1 
Zahájení  
Jednání  7. výboru zdravotního  zahájil ve 14.00  hodin  MUDr. Pavel Trpák, předseda výboru, 
který přivítal přítomné členy výboru a hosty a dále řídil jednání výboru. 
 
 
 K bodu 2 
Schválení programu, schválení hostů, volba ověřovatele zápisu  
 
I. Schválení  navrženého programu  7.  jednání výboru zdravotního 

Předseda výboru seznámil přítomné s navrženým programem 7. jednání výboru 
zdravotního a zeptal se přítomných na připomínky k navrženému programu. 
 

II. Ověřovatelem zápisu byl navržen MUDr. Leoš Voborník  

III. Schválení přítomných hostů dle prezenční listiny 
Přítomní hosté jsou: 
Ing. Ludmila Bášová    vedoucí odboru zdravotnictví  
Libuše Hronovská    vedoucí oddělení zdravotnictví a ekonomiky 

             
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
 
Vzhledem k tomu, že žádné připomínky nebyly vzneseny, dal předseda výboru hlasovat o 
o předloženém návrhu usnesení.  

Hlasování:   K návrhu  I)   II)   III 
Pro  -    8  8  8   
Proti  -    0  0  0         
Zdržel se -     0  0  0     
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USNESENÍ 7/33/2013/VZ 
Výbor zdravotní Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
I. s c h v a l u j e  
  návrh programu 7. jednání výboru zdravotního Zastupitelstva Královéhradeckého 

kraje 
II.  s c h v a l u j e  
  ověřovatelem zápisu MUDr. Leoše Voborníka 
III. s c h v a l u j e  
  přítomné hosty dle prezenční listiny: 

Ing. Ludmilu Bášovou - vedoucí odboru zdravotnictví KÚ KHK 
Libuši Hronovskou - vedoucí oddělení. zdravotnictví a ekonomiky 

 
 
 K bodu 3 
Kontrola usnesení  
Předseda výboru konstatoval, že v žádném usnesení z minulých jednání nebyl uložen termín 
plnění a žádné usnesení neobsahovalo ani ukládací část a tím jsou všechna splněna.  
 
PharmDr. Třešňáková 
Zodpověděla dotaz z minulého jednání výboru a to k počtu výjezdů ZZS a počtu pacientů, kteří 
jsou převáženi a ošetřeni v nemocnici ve Vrchlabí. 
 
 
 K bodu 4 
Situace ve zdravotnictví v Královéhradeckém kraji a ČR, úhradová vyhláška 2013, 2014  
 
V úvodu PharmDr. Třešňáková informovala o celkové krizi ve zdravotnictví a veškerých 
problémech krajského zdravotnictví s tím spojených. 
 
Byla diskutována témata:  

• Dopady úhradové vyhlášky na krajské zdravotnictví  
• Financování ztrát nemocnic,  
• Stav budov a přístrojů v nemocnicích 
• Úhrady zdravotních pojišťoven na konci roku, vyčerpání limitů úhrad a omezení péče 
• Vliv nového občanského zákoníku 
• Dopady zrušení regulačních poplatků 
• Problematika následné péči 
• Zákon o odměňování lékařů 
 

Diskuse se zúčastnili:  
PharmDr. Třešňáková, Ing. Bášová, MUDr. Trpák, MVDr. Ing. Hejzlar, MUDr. Veselý,  MUDr. 
Plzák, MUDr. Voborník, MUDr. Záleský  
 
• Dále byl vznesen dotaz k odchodu ředitele Oblastní nemocnice Trutnov z funkce 

představenstva a ředitele nemocnice. 
 
PharmDr. Třešňáková 
Ředitel nemocnice v Trutnově odstoupil z osobních důvodů a ukončil pracovní poměr. 
 
Další diskuse: MUDr. Trpák, MUDr. Plzák, MUDr. Voborník, PharmDr. Třešňáková  
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 K bodu 5 
Různé  
 

• Návrh na změnu termínu jednání 8. výboru zdravotního (původní schválený termín je 25. 
11. 2013) z důvodu návštěvy prezidenta v Královéhradeckém kraji. Návrhy nových 
termínů jsou 18.11.2013 nebo 2. 12. 2013 – zasedání Zastupitelstvo Královéhradeckého 
kraje se koná 9. 12. 2013 

 
USNESENÍ 7/34/2013/VZ 
Výbor zdravotní Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
I. s c h v a l u j e  
  změnu termínu příštího jednání výboru zdravotního a to z 25. 11. 2013 na 2. 12. 2013. 
 
 
 K bodu 6 
Závěr  
Vzhledem k tomu, že byly vyčerpány všechny body programu a nebyly ani další příspěvky do 
diskuse, předseda poděkoval členům výboru zdravotního a přítomným hostům za účast na 
jednání výboru a v 16.00  hodin jednání ukončil.  

 
Příští jednání výboru se koná 2. 12. 2013 

 
 
 
 
 

 
 
Zapsala: Nováková Soňa  
 

 
 
 
 

 
 
 
 

……………………………………….. 
předseda výboru  

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu 


